
  
 

 
 

INNKALLING STYREMØTE 
 
Til : Styret VTSK  
Fra : Christopher Fevang – adm.sjef 
Kopi: : Vara, skiklubbutvikler 
Tid : Mandag 11.desember kl 18.00 
Sted : Mathuset, Sliperivegen 11, 3718 Skien 
Møtenr: Styremøte nr. 03, 2023-2025/VTSK    
 
Til stede:  Johnny Mortensen, Silje Blytt, Nelly Hermansen, Pia Groven Robertsen, 

Kay Kittelsen, Tommy Lindskog, Einar Aabrekk, Erik Bruun (NSF) og 
Christopher Fevang 

 
Ikke møtt:  Ove Berrefjord, Julia Trontveit Vik 
 
 
Saksliste 
 
Orienteringssaker 
- Presentasjon fra Erik Bruun, styremedlem i Norges Skiforbund 
- Info fra administrasjon 
 - Sparebankstiftelsen DnB – Mottatt tildeling av kr 200.000 for prosjekt SKU-henger 
 - Klubbundersøkelsen 
 - Ti på Ski – utsatt til 2024/25. Nedsatt arbeidsgruppe med representanter fra VTSK, 
DNT Telemark og klubber i Vestfold og Telemark 
 - Passivt medlemskap (tilbakemelding fra klubber) – Ønske om en lavere lagskontingent 
for klubber uten aktivitet. Må behandles som en skikretstingsak. 
 
Sak nr. 09, 2023-2025/VTSK – GODKJENNING AV PROTOKOLLER 
Kort om saken:   Godkjenning av innkalling til styremøte nr 03, 2023-2025  
  Godkjenning av protokoll styremøte nr 02, 2023-2025 
 
Vedtak: Styret godkjenner møteinnkalling og protokoll 
 
 
Sak nr. 10, 2023-2025/VTSK – ØKONOMI 
Kort om saken:  Regnskapsrapport pr 30.november 2023 viser et foreløpig underskudd 

på 81.236 
 
 20. Administrasjon  130.425 
 30. Alpint   -40.108 
 50. Hopp/Kombinert  -13.813 
 70. Langrenn   46.003 
 71. Grenland Ski  -39.272 
 80. Telemark   -2.000  
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Betydelig nedgang i deltakeravgift, og også stor nedgang i lagskontingent som påvirker 
inntekter i avd. 20. Momskompensasjon forventer i romjulen. Ca. kr 155.000, - 
 
Adm.sjef jobber med noe mer utfakturering på avd. 70 som skal redusere underskuddet noe. 
  
Kundefordringer er redusert betraktelig, og åpne poster utgjør pr 7/desember kr 168.876, - der 
snaue kr 40.000, - har forfalt med under 30 dager. AU gjør en siste runde med klubber for å 
gjøre opp resterende.  
  
Vedtak: Styret tar regnskapsrapporten til orientering 
 
  
Sak nr. 11, 2023-2025/VTSK – BUDSJETT 2024 
Kort om saken: Budsjett viser et underskudd på kr 35.733, - grunnet budsjettert underskudd i 
avd. 71 Grenland Ski på kr 36.100, - Et stramt budsjett i avdeling 20/95 av flere grunner:  

- Skiting i Bodø blir relativt kostbart. 
- Betydelig nedgang i lagskontingent og deltakeravgift, men opprettholdt grentilskudd. 

Og for 2024 så forsvinner også ca. 15.000, - i deltakeravgift da HelteRennet ikke 
arrangeres.  

- Over doblet kostnad kontorleie ved flytting til Skien.  
 
Det er budsjettert med sponsorinntekter (usikre inntekter) på kr 75.000, - i VTSK for å gå i 
balanse. 
 
Noe usikkerhet knyttet til VTSK egenandel skiklubbutvikler som kan øke noe i 2024.  
 
Styret kan bli tvunget til å se på fordeling av grentilskudd basert på fallende inntekter gjennom 
deltakeravgifter og lagskontingenter. Det samlede grentilskuddet på 360.000 har vært det 
samme helt siden 2015. Dette til tross for at inntektene gren har bidratt med (først og fremst 
deltakeravgifter og lagskontingenter, men som også påvirker medlemstilskudd fra NIF) har 
sunket betraktelig. 

År Lagskontingent Deltakeravgift Totalt Grentilskudd «Resultat» 
2023 339.000 94.825 433.825 360.000 73.825 
2022 379.000 102.790 481.790 360.000 121.790 
2021 423.100 19.725 442.825 360.000 82.825 
2020 425.400 99.485 524.885 360.000 164.885 
2019 327.400 218.045 545.445 360.000 185.445 
2018 340.000 300.760 640.760 360.000 280.760 
2017 341.500 221.170 562.670 360.000 202.670 
2016 342.800 286.129 628.929 360.000 268.929 
2015 331.110 295.580 626.690 360.000 266.690 
2014 335.300 262.632 597.932 300.000 297.932 

 
Bør styret gjøre noe med adm.avgiften til Team Grenland? Vi har siden 2017 i hvert fall fakturert 
Team Grenland og Team Nordre Vestfold kr 15.000,- pr team for adm.kostnader. 15.000 er borte 
da TNV er nedlagt, og vi bør se på om avgiften til Team Grenland skal økes. 
 
Vedtak: Styret avventer utfallet av kretsledernes beslutning rundt fordeling post 3-midler / 
SKU-prosjektet før endelig budsjett vedtas.  
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Sak nr. 12, 2023-2025/VTSK – OVERSKUDD/UNDERSKUDD i VTSK 
Kort om saken: Hvordan er VTSKs praksis ved overskudd og underskudd i gren. Telemark har 
tidligere opptjent egenkapital og det samme har langrenn (gjennom kretslag). Forslag om at 
det opprettes avsetninger til fellesfunksjoner, langrenn (overtar kretslag), alpint og 
hopp/kombinert (i tillegg til å videreføre Team Grenland Ski selvfølgelig) gjeldene fra 
resultatregnskapet 2023. Da ansvarliggjøres gren, og gjør at gren får et bevisst forhold til egne 
regnskap. Overskudd skytes inn i grens egenkapital, og underskudd tas fra grens egenkapital. 
Når det gjelder fellesfunksjoner (avd. 20 og 95) så bør kanskje en prosentvis del av 
grenoverskudd skytes inn i denne egenkapitalen? Eventuelt videreføres dagens praksis, og alle 
grener har et felles ansvar for fellesskapet. 
 
Vedtak: Vedtak utsettes til neste styremøte. 
 
Sak nr. 13, 2023-2025/VTSK – FINANSERING SKU OG POST 3 MIDLER. 
Kort om saken: I september i år sendte kretsene Oslo, Akershus, Sør-Trøndelag, Østfold, Oppland 
og Hedmark ett brev til skistyret m.fl. vedr. finansiering av skiklubbutviklerprosjektet.  
 
P.t er det en  underfinansiering på skilubbutviklerprosjektet på avrundet kr 750 000,- (skulle 
Hedmark hatt en 50% stilling, ville denne summen vært kr 890 000,-).  
 
I brevet signert av 6 kretsledere med adm. sjefer forventes det at fom regnskapsåret 2024 blir 
også disse 6 kretsene en del av det felles finansieringsopplegget for Skiklubbutviklerne.  
 
Det legges frem tre mulige alternativer: 
 

1. Post 3 midler. Gitt at man viderefører vedtaket fra februar i år, vil vi kunne gjøre ett 
vedtak om å omfordele kr 600 000,- til å dekke litt av underfinansieringen av SKU i de 
nevnte 6 kretser. Dette gå utover NSF, som allerede har en hardt presset økonomi.  
 

2. Omfordele dagens lønnspott fra forbundet og fordele denne på samtlige 16 kretser. Det 
betyr at flere kretser må dekke noe mer av skiklubbutvikleren selv. Hva det utgjør for 
den enkelte krets skal Mats regne ut for oss og vil bli ettersendt så snart dette 
foreligger. 

3. Fortsetter som i dag å håpe på fortsatt "godvilje" fra de nevnte kretser. Vi tror vi må ta 
brevet vedlagt på alvor. 

Vedtak: Styret finner det vanskelig å ta noen beslutning da man ikke vet hvilken økonomisk 
konsekvens det får for kretsen dersom man skulle gå for alternativ 2.  
 
Adm.sjef tar kontakt med AU adm.sjef krets for å purre på økonomisk grunnlag før en 
eventuell beslutning fattes av styret. 
 
 
Vedlegg: 
Regnskapsrapport 
Budsjett 2024 
Status åpne poster 
Saksdokumenter post 3/SKU-prosjektet 


